
ПРОТОКОЛ № 38 

засідання постійної комісії з питань комунальної власності, інфраструктури, 

транспорту, житлово-комунального господарства, архітектури,  

благоустрою та земельних відносин 

                          

від  25 липня 2023 року 

 

ПРИСУТНІ: Рудюк П.М., Гальоса В.П., Дущенко В.В., Янчук С.В. 

ЗАПРОШЕНІ: Галина Іванівна Білецька – міський голова; 

Ольга Василівна Прокопенко – секретар міської ради; 

Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу комунальної власності, 

містобудування та архітектури міської ради; 

Наталія Михайлівна Байбула – начальник відділу земельних відносин та 

екології міської ради.  

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії.  

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний комісії:  

1. Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності 

Андрушівської міської територіальної громади, що підлягають приватизації 

шляхом продажу на аукціоні. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

2. Про безоплатну передачу з балансу КП Андрушівської міської ради 

«КОМСЕРВІС» на баланс КНП «Андрушівська міська лікарня» Андрушівської 

міської ради транспортного засобу. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

3. Про безоплатну передачу з балансу КНП «Центр ПМСД»  Андрушівської 

міської ради у власність Андрушівського ліцею №1 Андрушівської міської 

ради Бердичівського району Житомирської області транспортних засобів 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

4. Про надання дозволу на списання комунального майна, яке перебуває на 

балансі Андрушівського міського Будинку культури Андрушівської міської 

ради.  

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

5. Про надання дозволу на списання технічного обладнання з балансу КНП 

«Андрушівська міська лікарня» Андрушівської міської ради. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець - начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради.  



6. Про створення аукціонної комісії та затвердження Положення про діяльність 

аукціонної комісії для продажу об’єктів малої приватизації комунальної 

власності Андрушівської міської ради. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

7. Про затвердження акту приймання-передачі нежитлового приміщення 

майстерні» з комунальної власності Андрушівської міської ради у власність 

Релігійній організації «СВЯТО-ДИМИТРІВСЬКОЇ ПАРАФІЇ УКРАЇНСЬКОЇ 

ПРАВОСЛАВНОЇ ЦЕРКВИ (ПРАВОСЛАВНОЇ ЦЕРКВИ УКРАЇНИ) 

ЖИТОМИРСЬКО-ПОЛІСЬКОЇ ЄПАРХІЇ с. Городище». 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

8. Земельні питання. 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 

відділу земельних відносин та екології міської ради  

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: Про обрання секретаря засідання. 

ВИСТУПИЛИ: Голова постійної комісії Рудюк П.М. повідомив, що з поважних 

причин відсутній секретар комісії Мельник Н.І. і запропонував обрати 

секретарем засідання Дущенко В.В. 

ВИРІШИЛИ: Обрати секретарем засідання Дущенко В.В. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 1. Про внесення змін до Переліку об’єктів комунальної власності 

Андрушівської міської територіальної громади, що підлягають приватизації 

шляхом продажу на аукціоні. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради внести зміни до Переліку об’єктів 

комунальної власності Андрушівської міської територіальної громади, що 

підлягають приватизації шляхом продажу на аукціоні. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 2. Про безоплатну передачу з балансу КП Андрушівської міської 

ради «КОМСЕРВІС» на баланс КНП «Андрушівська міська лікарня» 

Андрушівської міської ради транспортного засобу. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради безоплатно передати з балансу КП 

Андрушівської міської ради «КОМСЕРВІС» на баланс КНП «Андрушівська 

міська лікарня» Андрушівської міської ради транспортний засіб (легковий 

автомобіль Седан – В). 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 3. Про безоплатну передачу з балансу КНП «Центр ПМСД»  

Андрушівської міської ради у власність Андрушівського ліцею №1 



Андрушівської міської ради Бердичівського району Житомирської області 

транспортних засобів. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради безоплатно передати з балансу КНП 

«Центр ПМСД»  Андрушівської міської ради у власність Андрушівського 

ліцею №1 Андрушівської міської ради Бердичівського району Житомирської 

області транспортні засоби ( два автомобілі ЗАЗ «SENS»). 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 4. Про надання дозволу на списання комунального майна, яке 

перебуває на балансі Андрушівського міського Будинку культури 

Андрушівської міської ради.  

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради надати дозвіл на списання комунального 

майна, яке перебуває на балансі Андрушівського міського Будинку культури 

Андрушівської міської ради ( нежитлові приміщення в с. Нова Котельня та с. 

Лебединці).  

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 5. Про надання дозволу на списання технічного обладнання з 

балансу КНП «Андрушівська міська лікарня» Андрушівської міської ради. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець - начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради.  

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради надати дозвіл на списання технічного 

обладнання з балансу КНП «Андрушівська міська лікарня» Андрушівської 

міської ради (апарат УЗД SDV-350). 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 6. Про створення аукціонної комісії та затвердження Положення 

про діяльність аукціонної комісії для продажу об’єктів малої приватизації 

комунальної власності Андрушівської міської ради. 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 

комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

ВИСТУПИЛИ: Гальоса В. П., який висловив невдоволення кандидатурою на 

посаду голови даної комісії. Секретар ради (Прокопенко О.В.) надала 

роз’яснення з даного питання. 

За - 3  Проти – 0  Утримались -1 (Гальоса В.П.) 

У зв’язку з відсутністю кворуму винести дане питання на розгляд сесії. 

СЛУХАЛИ: 7. Про затвердження акту приймання-передачі нежитлового 

приміщення майстерні» з комунальної власності Андрушівської міської ради у 

власність Релігійній організації «СВЯТО-ДИМИТРІВСЬКОЇ ПАРАФІЇ 

УКРАЇНСЬКОЇ ПРАВОСЛАВНОЇ ЦЕРКВИ (ПРАВОСЛАВНОЇ ЦЕРКВИ 

УКРАЇНИ) ЖИТОМИРСЬКО-ПОЛІСЬКОЇ ЄПАРХІЇ с. Городище». 

Інформує: Антон Олександрович Комінарець  -  начальник відділу 



комунальної власності, містобудування та архітектури міської ради 

 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії ради затвердити акт приймання-передачі 

нежитлового приміщення майстерні» з комунальної власності Андрушівської 

міської ради у власність Релігійній організації «СВЯТО-ДИМИТРІВСЬКОЇ 

ПАРАФІЇ УКРАЇНСЬКОЇ ПРАВОСЛАВНОЇ ЦЕРКВИ (ПРАВОСЛАВНОЇ 

ЦЕРКВИ УКРАЇНИ) ЖИТОМИРСЬКО-ПОЛІСЬКОЇ ЄПАРХІЇ с. Городище». 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: 8. Земельні питання. 

Інформує: Наталія Михайлівна Байбула – начальник 

відділу земельних відносин та екології міської ради  

ВИСТУПИЛИ: В ході обговорення проєктів рішень в сфері земельних відносин, 

Гальоса В.П. запропонував голосувати по питанню  «Про відмову в наданні 

дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

Самборській Г.М.» окремо. 

Одноголосно 

СЛУХАЛИ: Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки Самборській Г.М. 

 За - 1  ( Дущенко В.В.)   Проти – 0  Утримались – 3  (Рудюк П.М., Гальоса В.П., 

Янчук С.В.) 

ВИРІШИЛИ: У зв’язку з відсутністю кворуму дане питання виноситься на 

розгляд сесії. Решта проєктів рішень одноголосно було рекомендовано до 

затвердження в сесійній залі. 

 

Голова комісії                                                                                    Петро РУДЮК 

 

Секретар засідання                                                              Валентина ДУЩЕНКО  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


